

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

Буркут Игорь Григорьевич - кандидат исторических наук, доцент кафедры политологии и государственного управления Черновицкого национального университета им. Ю. Федьковича. 889393@inbox.ru

Данилец Юрий Васильевич - кандидат исторических наук, доцент кафедры истории Украины Ужгородского национального университета. jurijdanilec@rambler.ru

Иов (в миру Виктор Фёдорович Смакоуз) - кандидат богословия, епископ Каширский, викарий Московской епархии, управляющий патриаршими приходами в Канаде. bishjob@telus.net

Магочий Павел Роберт - профессор истории и политологии, заведующий кафедрой украинистики Торонтского университета в Канаде, академик Канадской королевской академии наук. ukr.chair@utoronto

Мищанин Василий Васильевич - кандидат исторических наук, доцент кафедры истории Украины Ужгородского национального университета. vvmichanin@rambler.ru

Несин Михаил Александрович - выпускник кафедры исторического регионоведения исторического факультета Санкт-Петербургского государственного университета. petergof-history@yandex.ru

Фейса Михайло - доктор лингвистических наук, профессор кафедры русинского языка и литературы философского факультета университета Нового Сада (Воеводина). fejsam@eunet.yu

INFORMATION ABOUT THE AUTHORS

Igor Burkut - candidate of history, associate professor of the faculty of Political Science and State Administration of the Fedkovich University of Chernovtsy. 889393@inbox.ru

Iurii Danilets - candidate of history, associate professor of the faculty of the History of the Ukraine of the Uzhgorod National University. juriidanilec@rambler.ru

Iov (Smakouz) - candidate of theology, bishop of Kashira, vicar bishop of the diocese of Moscow, administrator of the Patriarchal parishes in Canada. bishjob@telus.net

Paul Robert Magocsi - professor of History and Political Science, head of the faculty of Ukrainian Studies of the University of Toronto in Canada, an Academic of the Royal Society of Canada - Canadian Academics of the Arts, Humanities and Sciences. ukr.chair@utoronto.ca

Vasiliï Mishchanin - candidate of history, associate professor of the faculty of the History of the Ukraine of the Uzhgorod National University. vvmichanin@rambler.ru

Mikhail Nesin - graduate of the faculty of Historical Regional Studies of the St. Petersburg State University. petergof-history@yandex.ru

Mikhail Feisa - doctor of linguistics, professor of the faculty of Rusin language and literature of the Faculty of Philosophy of the University of Novy Sad (Voevodina). fejsam@eunet.yu